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Fastighetsmarknadsdagen Digitalisering Malmö Fastighetsmarknadsdagen Digitalisering Malmö blandar högtflygande visioner med
konkreta exempel från dagens digitala fastighetsvardag. Bland annat kommer en panel med tre storbolags digitaliseringsansvariga att
diskutera läget i dag och framöver.

Digitaliseringen kommer att förändra bygg- och fastighetsbranschen - men frågan är hur? Vilka digitaliserings- och proptechfrågor står högst upp på de stora
bolagens agendor? Hur arbetar de i dag och hur ser de på framtiden?<br /> <br /> De här frågorna diskuteras av:<br /> # Gunnar Östenson,
affärsutvecklingschef på MKB.<br /> # Hans Andersson, marknadsansvarig, Wihlborgs.<br /> # Susanne Wallsten, ansvarig för system- och
verksamhetsutveckling, Novi Real Estate.<br /> <br /> Fastighetsmarknadsdagen Digitalisering hålls på Studio Meetingpoint Malmö den 22 mars. Det är ett
heldagsseminarium om proptech och digitalisering av fastighets- och byggbranschen ur ett flertal olika aspekter.<br /> <br /> Den kontroversielle
internetfilosofen Alexander Bard är keynote speaker.<br /> <br /> Du anmäler dig till seminariet <a target="_blank"
href="http://www.fastighetssverige.se/digitalisering_malmo/anmalan">här</a>.<br />
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